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Ny FM Org från 16 
I fredags var det möte igen angående Riskanalys Ny FM Org från 16. Mötet blev av 

karaktären uppföljning och lägesrapport. Från arbetsgivarsidan har det inte rapporterats några 

större problem med analyserna av masterfilerna. Det kan bero på att stridskraftscheferna inte 
har hunnit rapportera detta till FÖRBPROD ännu. Detta möte äger rum den 12/6. Från min 

och ATO sida har det inte heller varit någon storm. Vi kunde gemensamt konstatera att 

förbanden troligen inte har hunnit ”provbemanna” masterfilen ännu.  

Från er HSO har jag fått in drygt en handfull kommentarer. Från flertalet så är den 

gemensamma nämnaren att samverkan inte fungerar. Några av er har inte ens fått information 

om ett förestående organisationsarbete. Jag påtalade detta för AG vilket bejakades med icke 

acceptabelt. PROD/PLAN/Org kommer därför att påtala vikten av samverkan vid sin 

information på HR-chefsmötet denna vecka. 

Från ATO påtalades att förbandens projektgrupper som håller i organisationsarbetet också är 

de som ska genomföra riskanalysen. Det får inte bli att riskanalysen körs som ett sidospår 

med helt andra/nya grupper. 

På central nivå kommer nästa möte att genomföras den 24/6. Jag bifogar en uppdaterad 

”Instruktion till underbilaga 2.1”. Här återfinns också andra viktiga datum. 

 

Riktlinjer för truckförare. 
Emellanåt så kommer det frågor om truckförarbevis och körtillstånd för truckar. Från Prevent 

har jag hämtat en skrift som är alldeles utmärkt att använda i diskussioner med AG. Denna 

skrift har jag lagt i FM-dokument på vår samarbetsyta. Sökväg nedan. 

http://samarbetsytor.emilia.swedi.mil.se/klubbarforeningar/huvudskombud/Delade-

dokument/FMDokument/Forms/FMDokument.aspx?Paged=TRUE&p_SortBehavior=1&p_I

D=195&PageFirstRow=41&&View={0D0D790A-F0C6-4B6F-BCEA-90508B4A59CA} 

 

Jag vill även påminna om ett utmärkt underlag som ligger på PROD/ARMÈ/MarksäkA sida. 

 

Min avsikt är att jobba t.o.m. v526. Ni kan se fram emot ytterligare en uppdatering efter 

Orgmötet den veckan. För er som hinner gå på semester tidigare än så, önskar jag en riktigt 

skön sommar.  

 

På återhörande 

 

//Stefan 


